
 
 

 
Referat 
 
19. mars 2025 kl. 09:00-10:30 på Teams 
 

 

Til stede fra digitaliseringsstyret: Mette Svanes (leder), Anton Alexander Håkon Paul, Børge Lund, 

Jorunn Kraft Vistnes, Kjell Inge Nordgård, Marit Halvorsen Hougsnæs og Øyvor Sekkelsten. 

Andre deltakere til stede: Bjarne Neerland, Jan Rune Fagermoen, Knut Arild Nupen, Kristin 
Bergsager Westermoen, Kurt Haugen og Magnus Hvalvik. 

Ikke til stede: Ole Edvard Wold-Reitan. 

  



 
 

Sak 06/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

 

Referatsaker 
Sak 07/25 Referat digitaliseringsstyret 20.01.2025 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret godkjenner referatet. 

 

Sak 08/25 Referat porteføljerådet 15.01.2025 og 13.02.2025 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret tar referatene til orientering. 

 

Sak 09/25 Referat sikkerhetsutvalget 24.02.2025 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret tar referatet til orientering. 

 

Sak 10/25 Referat produkteierforum 29.01.2025 og 06.03.2025 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret tar referatene til orientering. 

 

 



 
 

Orienteringssaker 
Sak 11/25 Orienteringer 
Marit Halvorsen Hougsnæs orienterer fra KA 

• Randi Letmolie går av med pensjon. Martin Stærk er tilsatt som ny avdelingsleder og startet 

1. mars. Han overtar dermed som systemeier både for kirkebygg og gravplass. 

• Produkteier-rollen på gravplass har frem til nå blitt ivaretatt av Mona Roso. Fra 1. mai vil 

Daniel Lundquist overta denne rollen. 

• KA har jobbet mye med databehandleravtalen for Ordna eiendom. 

• Det er nå 34 fellesråd som benytter kirkens felles nettsidemal for gravplassmyndigheter. 

• KA planlegger også et forprosjekt for fellesløsning innen gravplassadministrasjon. Dette er 

et stort prosjekt. Planlagt oppstart før sommeren. 

Knut Arild Nupen orienterer fra porteføljerådet 
• Noe utfordring med rekruttering av leder for områdegruppe styring, ledelse og kjernedata. 

Har hatt rekrutteringskampanje i nyhetsbrev og intranett. Har fått 13 interessenter og jobber 

med avklaring med områdegruppelederne. Planen er å lande nye medlemmer i 

porteføljerådets møte 9. april. 

Jan Rune Fagermoen orienterer fra sikkerhetsutvalget for personvern og 
informasjonssikkerhet 

• Sikkerhetsutvalget hadde sitt årlige fysiske møte 24. februar. Jørgen Dyrhaug fra nasjonal 

sikkerhetsmyndighet var til stede. Han la mye vekt på at vi som brukere må ha kompetanse 

på bruk av PC. 

• Det er gjennomført en revisjon av fagsystemleverandørene Vitec Agrando og Kirkedata. På 

struktur- og systemsiden har vi en del å gå på. Kirken trenger også et overordnet 

styringssystem for informasjonssikkerhet og en overordnet ROS-analyse. 

• Vi må også forholde oss til at USA har fått ny president. Trump har avsatt 4 av 5 dommere 

som sørget for at europeiske borgere kunne utøve sine rettigheter i USA. Dette kan påvirke 

vår bruk av Microsoft. 

• Phishingkartlegging er gjennomført. Færre og færre gjør feil og resultatene er altså stadig 

bedre. Vi må fortsette bevisstgjøring, opplæring og kulturbygging i hele kirka. Mange angrep 

er omtalt i media gjør at folk er mer oppmerksomme. 



 
 

• Vi kjøper i dag tjenester fra Statistisk sentralbyrå (SSB) for å håndtere kirkelig statistikk, men 

det er på tide å se nytt på hvordan vi registrerer data. Dette henger også sammen med 

Kirkemøtesaken om fellesordninger innen digitalisering. 

Jan Rune Fagermoen orienterer fra Kirkerådet 
• Kirkerådet har nå behandlet saken Regler om fellesordninger innen digitalisering, 

personvern og informasjonssikkerhet og vedtatt at denne skal behandles på Kirkemøtet 

2025. Vi takker for mange gode innspill til saken! Saken blir tematisert på de kommende 

samrådsmøtene som rådslederne er invitert til. 

• Nedbemanningsprosessen er i all hovedsak ferdig nå. Vi gleder oss til å komme tilbake til 

mer normale arbeidshverdager. 

• På fredag ble endelig systemavtalen mellom Kirkerådet og Kirkepartner for Azure signert. 

Det har vært en svært tidkrevende prosess med mye modning for å avklare Kirkepartners 

rolle og ansvarsforhold knyttet til drift av kirkens felles skyplattform som Kirkerådet er 

systemeier for. Kirkepartner leverer drift av infrastruktur, driftsmiljøer og «oppsett i skyen». 

Seks av kirkens fellesløsninger kjører på vårt felles skymiljø (ANSORG, Beredskapsløsning 

for prester, Kirka vår, Nettsider, Nøkkeltall og Medlemsregisteret). 

 

Vedtak 
Digitaliseringsstyret takker for orienteringene. 

 

 

Sak 12/25 Status digitale fellesløsninger 
Digitaliseringsseksjonen har samlet status fra systemeierne for kirkens fellesløsninger. 

Digitaliseringssjefen gir en muntlig orientering. 

Vedtak 
Digitaliseringsstyret takker for orienteringen. 
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